

**NOTĂ:**

În titlul și în cuprinsul capitolului 101 cuvîntul “privat” se înlocuiește cu cuvîntul “public” conform [LP130-XVIII din 23.12.09](#), [MO197-200/31.12.09 art.666](#)

**TITLUL II**  
**IMPOZITUL PE VENIT**  
**Capitolul 1**  
**DISPOZIȚII GENERALE**

**Articolul 15.** Cotele de impozit

Suma totală a impozitului pe venit se determină:

a) pentru persoane fizice și întreprinzători individuali, în mărime de:

- 7% din venitul anual impozabil ce nu depășește suma de 27852 lei;

- 18% din venitul anual impozabil ce depășește suma de 27852 lei;

[\[Art.15 lit.a\) modificată prin LP324 din 23.12.13, MO320-321/31.12.13 art.871; în vigoare 01.01.14\]](#)

b) pentru persoanele juridice – în mărime de 12% din venitul impozabil;

c) pentru gospodăriile țărănești (de fermier) – în mărime de 7% din venitul impozabil;

d) pentru agenții economici al căror venit a fost estimat în conformitate cu art.225 și 225<sup>1</sup> – în mărime de 15% din depășirea venitulului estimat față de venitul brut înregistrat în evidența contabilă de agentul economic.

[\[Art.15 modificat prin LP178 din 11.07.12, MO190-192/14.09.12 art.644; în vigoare 14.09.12\]](#)

[\[Art.15 modificat prin LP267 din 23.12.11, MO13-14/13.01.12 art.32; în vigoare 13.01.12\]](#)

[\[Art.15 modificat prin LP48 din 26.03.11, MO53/04.04.01 art.114; în vigoare 04.04.11\]](#)

[\[Art.15 modificat prin LP144-XVI din 27.07.08, MO127-130/18.07.08 art.498; în vigoare 01.01.09\]](#)

[\[Art.15 modificat prin LP177-XVI din 20.07.07, MO117-126/10.08.07 art.537\]](#)

[\[Art.15 modificat prin LP111 -XVI din 27.04.07, MO64-66/11.05.07 art.300\]](#)

**Articolul 15<sup>1</sup>.** Modul de determinare a obligațiilor fiscale

Determinarea obligațiilor fiscale, în conformitate cu prevederile prezentului titlu, se efectuează în modul stabilit de Guvern.